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Z A P I S N IK 

 

13. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 05. svibnja 2022. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  18:30 sati.   

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Ana Brajnović, Dinko Župan,  

Stela Horvat, Marijan Mandić, Josip Medved, Petra Hibler Fuderer, Siniša Galovac, Valentina 

Škorvaga, Tomislav Čamagajevac, Željko Varžić,  Alenko Bajer, Dalibor Bošnjaković, Filip 

Ivanović i Bruno Čačić. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, 

Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Iva Matić, direktorica tvrtke 

Dvorac d.o.o. Valpovo, Davor Runje, direktor HRV, Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine 

info.   

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 15 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj  

 

d n e v n i   r e d 

 

  1. Izvješće Mandatne komisije. 

  2. Usvajanje zapisnika 11. i 12.  sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  3. Aktualni sat. 

  4. Prijedlozi: 

      a) Odluke o razrješenju potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, 

           b) Odluke o izboru potpredsjednika/ce Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  5. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2022. godinu. 

   6. Izvješće o radu Gradske knjižnice i čitaonice Valpovo za 2021. godinu. 

   7. Prijedlog Kodeksa ponašanja vijećnika Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  8. Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka zamjene nekretnina u vlasništvu  

      Grada Valpova. 

  9. Informacija o stanju socijalne skrbi na području Grada Valpova u 2021. godini. 
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 10. Prijedlog Zaključka o davanju odobrenja na Program rada i financijski 

       plan Savjeta mladih Grada Valpova za 2022. godinu. 

11. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o kontroli razmnožavanja pasa  

      i mačaka na području Grada Valpova. 

12. Prijedlog Zaključka o stavljanju izvan snage Zaključka o izravnom prijenosu 

       sjednica Gradskog vijeća Grada Valpova (live stream). 

13. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE 

 

Josip Medved – pročitao je predmetno Izvješće, koje je Mandatna komisija usvojila 

jednoglasno (3 glasa ZA) na svojoj 2. sjednici, održanoj 15. travnja 2022. godine. 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 2. USVAJANJE ZAPISNIKA 11. I 12. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 

          GRADA VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da su zapisnici 

11. i 12.  sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  jednoglasno usvojeni (15 glasova ZA). 

 

TOČKA 3. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja, prvo je za gradonačelnika, vezano za izgradnju tržnice, 15. travnja 2021. 

godine objavljeno je da smo dobili taj projekt koji smo dugo čekali, godinu dana je prošlo, pa 

da nas izvijestite u kojoj je fazi taj projekt, da li je prošla javna nabava i kada možemo 

očekivati samu izgradnju tržnice. Drugo pitanje je za direktoricu tvrtke Dvorac, znamo da 

smo imali predviđeno spajanje vodokomunalnih poduzeća, u medijima su se pojavile neke 

informacije o zaustavljanju tog djela, pa ako nas možete upoznati što se trenutno događa sa 

tvrtkom Dvorac u vezi spajanja sa više komunalnih poduzeća u jedno?    

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanje, prvo je za pročelnika Šimića, ako bi mogao odgovoriti kako se dobivaju i 

dijele gradski stanovi, da li ih ima, da li su oni socijalni ili gradski, tko na njih ima pravo, 

kako doći do njih, da li postoji mogućnost, mi smo razgovarali mislim u 11 mjesecu, od tada 

još nisam dobio nikakve informacije, pa bi volio da znam, koji su kriteriji dobivanja tih 

gradskih stanova ili socijalnih stanova, ako ih ima na raspolaganju. 

- drugo pitanje je za gradonačelnika, radi se o ovom smradu nesnosnom koji se osjeti u 

Valpovu, da li je to izvor Grada Belišća, da li je neki drugi izvor, da li će to biti sve jače i jače 

ili slabije, kakva je mogućnost da mi kao Gradsko vijeće utječemo na to, da li uopće možemo 

utjecati na to, da nas izvijestite o tome? 

 
Tomislav Čamagajevac 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, na inicijativu mještana Šaga prvo pitanje za njihov 

DVD, da li se zna u kojoj je fazi postupak onaj sudski koji se vodi i što se dešava oko tih 

stvari koje su uočene kao nepravilnosti temeljem izgradnje. Drugo pitanje, da li postoji 
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mogućnost obnove, odnosno poboljšanja stanja njihovog Društvenog doma koji je u 

poprilično lošem stanju, krov, kao i cijeli objekt? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  

pitanja. 

 

- odgovori na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za tržnicu, postupak javne nabave je 

pri kraju, odluka o odabiru, nakon toga imamo 15 dana mirovanja, da vidimo da li će biti 

izjavljena koja žalba, slijedi potpis ugovora sa izvođačem radova, rok za izvođenje radova bi 

trebao biti 12 mjeseci, tako da sve ide svojim tijekom. Što se tiče Dvorca i spajanja tvrtki, 

mogu ja reći, pa onda možda kasnije direktorica se nadovezati, dobili smo odluku Ustavnog 

suda po kojoj je postupak pripajanja komunalnih tvrtki koje se bave distribucijom vode i 

vodnim uslugama stavljen u mirovanje, obzirom da je izjavljena ustavna tužba vezano za 

Zakon o vodnim uslugama na pojedine odredbe, nakon što se odluči o tome, postupak će se 

nastaviti, ili će se nastaviti u tom djelu kako je do sada zamišljeno po ovom postojećem 

zakonu, ili će se zakon mijenjati, ali o tome ćete biti pravodobno obavješteni ili ovdje na 

Gradskom vijeću ili iz medija, ako to bude ranije, odnosno Narodnih novina ako bude novi 

zakonodavni postupak.   

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, što se tiče gradskih stanova može odgovoriti 

pročelnik Šimić. Smrad u gradu koji se osjeti, ja bi zamolio zamjenika predsjednika Gradskog 

vijeća gosp. Župana da odgovori na ovo pitanje, ukoliko bude potrebe možemo se uključiti 

zamjenik i ja. 

- odgovori na pitanja vijećnika Tomislava Čamagajevca, vezano za vatrogasni dom u Šagu, 

postupak je još uvijek u tijeku, nije dovršen, uglavnom uočeni su neki materijalni nedostaci i 

postupak se vodi, ali što se tiče samog korištenja doma, on je predan DVD na korištenje, oni 

ga mogu koristiti, na žalost sada vatrogasno društvo u Šagu je u takvoj situaciji da gotovo i ne 

funkcioniraju iako imaju adekvatan prostor, uz neke nedostatke, bio sam krajem prošle godine 

na Skupštini gdje smo razgovarali o nekim stvarima i o unapređenju i nadogradnji zajedno sa 

predsjednicom MO, ukoliko bude potreban nekakav pisani odgovor vezano za sudski spor, to 

možemo dostaviti, ali još uvijek traje. Što se tiče obnove Društvenog doma, tu smo u nekoliko 

navrata zajedno sa Upravnim službama grada, našim građevincima obilazili sa predsjednicom 

MO, na njezinu inicijativu ranije. Društveni dom u Šagu je u dosta lošem stanju, onaj prostor 

na katu se tu i tamo koristio, koristila ga je udruga mladih, iako nije registrirana, mladi 

mještana Šaga su koristili u suradnji sa predsjednicom MO, onaj dio u dvorištu, ona zgrada, 

po nekakvim procjenama naših građevinaca, ona doista nije za obnovu, nego je doslovno za 

rušenje, ali tu se mora izraditi projekt rušenja i kompletno sve što ide, kada smo radili projekt 

energetske obnove za naše domove u ostalim prigradskim naseljima, razgovarali smo i o 

tome, međutim obzirom da veliki dio površine samog mjesnog doma u Šagu obuhvaća 

trgovina koja je jedina trgovina u mjestu Šag, nije taj projekt bio prihvatljiv na natječaj, 

obzirom da bi onda morali iseliti trgovinu, a to bi bio veliki minus za Šag, ali pronalazimo 

nekako rješenje, pa ćemo vidjeti ukoliko bude bilo nekakvih prihvatljivih natječaja, da se taj 

Društveni dom uredi i stavi u funkciju. 

 
Goran Šimić 

- vezano za pitanja vijećnika Čačića, što se tiče gradskih stanova i dodjele, to sam već ranije 

govorio, isti se mogu dodjeljivati isključivo putem javnog natječaja na kojem će biti propisani 

kriteriji za dobivanje, ove godine gledamo da se kompletna revizija svih gradskih stanova 

odradi i izvrši također i ponovna dodjela. 
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Dinko Župan 

- vezano za pitanja vijećnika Čačića, što se tiče tog smrada, što se osjetilo u J. Kozarca neki 

dan, to je ono što sam već ja govorio tu na Gradskom vijeću, vezano je za taj pogon za 

preradu mulja koji je niknuo na Starovalpovačkom putu prije nekih godinu i po dana, riječ 

vam je o tome, da mulj koji se prije vozio, nisam 100% siguran, čini mi se čak u Našice 

cement i tamo se spaljivao, riječ je o mulju mješavini komunalnog mulja iz kolektora u 

Belišću i industrijskog mulja, onaj koji se dobiva kao posljedica proizvodnje papira, s tim da 

više mi nemamo problem s crnim lugom koji je bio veliki problem prije 11 godina, ta lužina 

koja se ispuštala u Dravu, onda je ta naša Eko Karašica i nastala, kao odgovor na taj ekocid 

koji je bio izvršen nad Dravom. Kada je došao novi vlasnik Duropack, u potpunosti su 

odbacili drvenu sječku kao materijal u proizvodnji papira, prebacili su se samo na stari papir, 

ali prilikom proizvodnje tog papira vi morate dodavati jako puno aditiva, prije dok je to bila 

drvena sječka, tu se ubacivalo jako puno sumpora i onda su ispušni plinovi bili sumporni 

dioksid itd, itd,, ta lužina, ali sada i taj bijeli lug, možemo ga tako nazvati odlazi u kolektor, 

gdje se miješa sa našim komunalnim muljem, i onda oni pročišćavaju, ali uvijek ostaju te 

naslage, i unazad godinu i po dana na Starovalpovačkom putu, u sklopu deponije napravljen 

je jedan pogon u koji dovoze taj mulj i miješaju ga sa pepelom, porijekla kojeg ne znamo, i 

kada se to pomiješa i oni to obrade, navoze kamionima na deponiju, i onda to koriste kao 

emulziju za premazivanje deponije, inače da se to adekvatno prerađuje, taj mulj, ono što ja 

znam od svojih kolega koji su uključeni u neke druge eko priče, taj bi se mulj, da se 

adekvatno preradi, da on bude u potpunosti inertan, mogao koristiti u cestogradnji, kada imate 

onaj prvi sloj ceste, vi možete to prevući emulzijom, onda idete s asfaltom itd. Koliko je meni 

poznato, oni nisu dobili odobrenje da ga koriste u cestogradnji, i sada ga navoze na deponiju, 

ali kada taj mulj isparava, očito zato što nije dobro prerađen, smrdi na crkotinu, onda ja već 

godina dana objašnjavam ljudima po Belišću, kako to već ide, kada nemate odgovor prema 

javnosti, kada niste odgovorni prema javnosti, ono što su trebali napraviti Kombel i DS Smith 

itd. obavijestiti javnost o čemu se radi ili tvrtka Livit koja ima taj pogon na Starovalpovačkom 

putu, da su objasnili ljudima o čemu se radi, čemu taj služi pogon itd., javna rasprava je prošla 

totalno transparentno. Kombinacija tog komunalnog mulja sa tim industrijskim muljem i tim 

pepelom daje miris crkotine, i to zašto se sada taj miris tako širi, riječ je očito o plinovima 

koji su dosta teški, kada je pritisak zraka velik, to vam je kao kada ljudi pale vatru, pa je taj 

pritisak, a dim se raširi po cijelom Valpovu, tako je isto s tim smradom, prije su to bili samo 

neki dijelovi Belišća obuhvaćeni, sada je to sve gore i gore, jer očito kako se taj mulj 

raspoređuje po deponiji, što je veći podižu se temperature, isparavanje je veće. Gradonačelnik 

i dogradonačelnik su upoznati s našom inicijativom, i ta naša inicijativa za čisti zrak će doći u 

Belišće i Valpovo, koja okuplja 3 udruge: Eko Karašicu, Udrugu Zvono i Karašičku 

Republiku, ima nas u inicijativi puno šire, ja sam kontaktirao ljude i iz različitih političkih 

stranaka i organizacija itd., mi ćemo doći na službeno primanje kod gradonačelnika i 

dogradonačelnika, već smo krenuli s jednom inicijativom koju su oni prihvatili, to je 

postavljanje mjernih stanica, kakva je postavljena u Donjem Miholjcu. Do prije nekih 11 

godina mi smo neprekidno tražili da se u Belišću postavi mjerna stanica koja će cijelo vrijeme 

mjeriti kvalitetu zraka, jer ovo što se događa, vi imate povremeno mjerenje kvalitete zraka, 

oni dođu postave mobilni kombi, mjere mjesec dana, obično su to radili u Belišću kada je 

remont, znači kada pogon ne radi, onda je sve savršeno, sve je divno, s tim da vam se uvijek 

radi i prosjek, znači, vi možete umirati doslovno 24 sata od toga smrada, ali vam se taj smrad 

uzima u prosjeku od mjesec dana, dva mjeseca, onda vam to bude normalan zrak, ali stalna 

mjerna postaja koja bi bila spojena na web stranicu Grada Valpova, gdje bi se rezultati mogli 

vidjeti, ono što je bitno, ta mjerna postaja koja se nalazi u D. Miholjcu, koja već pokazuje 

nekakve rezultate, mjeri dušične okside, što je nama jako bitno, mjerit će nam i razinu tih 

plinova koji se razvijaju na toj deponiji, i ono što je zanimljivo do prije 11 godina, i dan 

danas, znači prave te mjerne stanice koštaju 1,5 do 2 mil. kn, najjeftinije su pola mil. kn, baš 

profesionalne, ali ove koje mjere baš više od 10 različitih plinova i stavki, a ova u kojoj je 
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Grad Valpovo u pregovorima, što je uzeo Grad Donji Miholjac košta samo 30.000 kn, 

naravno da je skepsa bila velika, mi smo poslali upit na niz adresa, kod različitih stručnjaka, 

oni su rekli da, ta mjerna stanica će mjeriti to sve, ali riječ je o samo informativnim 

rezultatima, znači ti nam rezultati neće moći biti pokretač neke sudske tužbe, neće biti 

pokretač da idemo u Državni inspektorat, ali  ćemo točno znati kakva je kvaliteta zraka u tom 

trenutku, tako da Grad Valpovo je spreman uči u investiciju te dvije mjerne stanice, vidjet 

ćemo sa stručnjacima gdje bi ih postavili, jedna je varijanta da bude postavljena u Meljik, 

tamo negdje kod Electroshopa, jedna na Starovalpovačkom putu, ili čak da jedna bude u 

Meljiku, a jedna u našoj Industrijskoj zoni, da vidimo onda tu razliku, mada mi sada kažu 

ljudi na Okrugljači da i oni sada počinju osjećati taj smrad, tako da očito se više ne možemo 

braniti od svega toga, a tko hoće evo 21. svibnja imamo ponovno eko šetnju u 10:00 sati na 

Starovalpovačkom putu, pa nam se slobodno pridružite. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 
Prije prelaska na 4. točku dnevnog reda, predsjednik je pozvao vijećnicu Anu 

Brajnović da položi svečanu prisegu. Predsjednik je pročitao tekst svečane prisege, a vijećnica 

Ana Brajnović je s riječju „prisežem“ i potpisom položila prisegu. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOZI: 

A) ODLUKE O RAZRJEŠENJU POTPREDSJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 

     GRADA VALPOVA, 

B) ODLUKE O IZBORU POTPREDSJEDNIKA/CE GRADSKOG VIJEĆA 

     GRADA VALPOVA 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovalo Marijan Mandić. 

 

Marijan Mandić 

- u ime kluba vijećnika VNL predlažem gospođu Anu Brajnović za potpredsjednicu Gradskog 

vijeća Grada Valpova. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

a) Odluke o razrješenju potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, 

    jednoglasno (15 glasova ZA), 

     b) Odluke o izboru potpredsjednika/ce Gradskog vijeća Grada Valpova. 

    10 glasova ZA, 5 glasova SUZDRŽANIH. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA 

          VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 05. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 6. IZVJEŠĆE O RADU GRADSKE KNJIŽNICE I ČITAONICE VALPOVO 

          ZA 2021. GODINU 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 05. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Bruno Čačić i Marko Barišić. 

 

Bruno Čačić 

- moj prijedlog je da knjižnica bude predškolskoj i školskoj djeci besplatna, sami ste rekli da 

se smanjuje broj članova, možda je jedan od uzroka toga i naknada, ne znam kolika je ta 

naknada, u ovom izvješću nisam mogao to naći koliko se plaća, a vidim da ste napisali da 

planirate u budućem planu i programu prilagoditi taj cjenik, ovdje ga nema pa ga ne mogu 

komentirati, vjerujem da bi Grad na cjelogodišnjoj razini mogao apsorbirati taj financijski 

gubitak, pa pitanje ide u tom smjeru, da li je moguće osloboditi školsku i predškolsku djecu 

plaćanja te godišnje naknade ?   

 

Marko Barišić 

- Grad Valpovo, kao financijer Gradske knjižnice će razmotriti svakako ovaj prijedlog o 

besplatnom učlanjivanju u knjižnicu za sve školske i predškolske uzraste. Upravno vijeće 

knjižnice će donijeti konačnu odluku, mi smo ti koji će izdvojiti sredstva kada budemo 

napravili analizu koliki je to trošak, i ako nam ne znači previše za naš proračun koji je takav 

kakav je, mi ćemo rado ispuniti ovaj prijedlog vijećnika Čačića, i zahvaljujem se još jednom 

na konstruktivnom prijedlogu. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG KODEKSA PONAŠANJA VIJEĆNIKA GRADSKOG 

          VIJEĆA GRADA VALPOVA 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Dinko Župan – Odbor za Statut i Poslovnik je na svojoj 3. sjednici, održanoj 05. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojio jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Bruno Čačić i Marko Barišić. 

 

Bruno Čačić 

- čl. 20. me malo zbunio, drugi stavak (čita ga), pošto smo se mi već odrekli svih tih prava na 

naknadu, moj je prijedlog da Predsjednik i članovi Etičkog odbora i Vijeća časti rade 

humanitarno, pa bi molio da se to nekako naglasi, da ta funkcija nije plaćena, nego je 

volonterski.  

 

Marko Barišić 

- vijećnici VNL se slažu s tim da to bude volonterska funkcija, da ne bude plaćena, pa molim 

Gradsko vijeće da usvoji prijedlog vijećnika Čačića. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) prijedlog vijećnika Čačića, da se u čl. 20. 

drugi stavak mijenja i glasi:  Predsjednik i članovi Etičkog odbora i Vijeća časti ne ostvaruju 
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pravo na naknadu za rad. Nadalje, predsjednik konstatira da su vijećnici usvojili jednoglasno 

(15 glasova ZA) prijedlog Kodeksa ponašanja vijećnika Gradskog vijeća Grada Valpova. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O POKRETANJU POSTUPKA ZAMJENE 

          NEKRETNINA U VLASNIŠTVU GRADA VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 05. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. INFORMACIJA O STANJU SOCIJALNE SKRBI NA PODRUČJU 

          GRADA VALPOVA U 2021. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 05. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Bruno Čačić i Marko Vuksanić. 

 

Bruno Čačić 

- imam jedno pitanja, prehrana učenika u osnovnim školama na području Grada Valpova, da li 

učenici ne dobivaju preko županije besplatnu prehranu, županija ne financira u 100%-tnom 

iznosu? 

 

Marko Vuksanić 

- potpisuje se svake godine ugovor sa Županijom posebno za jednu školu, posebno za drugu, 

ovisno o tržišnoj cijeni prehrane., Grad financira 10%. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU ODOBRENJA NA PROGRAM 

            RADA I FINANCIJSKI PLAN SAVJETA MLADIH GRADA VALPOVA 

            ZA 2022. GODINU 

 

Damir Medved - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 9. sjednici, održanoj 05. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O 

            KONTROLI RAZMNOŽAVANJA PASA I MAČAKA NA PODRUČJU 

            GRADA VALPOVA 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Marijan Mandić, 

Goran Šimić i Oliver Vazdar. 

 

Bruno Čačić 

- mene zanima zašto se ova odluka stavlja izvan snage, jer tu nisam vidio obrazloženje, pa da 

me izvijestite, jer financijski iznos nije nešto sami ste rekli, 7 zahtjeva na godišnjoj razini, 

zanima me zašto se to ukida, imate li u planu neku novu odluku, i kako ćemo sada kontrolirati 

razmnožavanje pasa i mačaka na području Grada Valpova, kako će Grad u tome sudjelovati? 

 

Marijan Mandić 

- samo bi vas podsjetio, prije dvije godine smo imali ovu termu na sjednici, gdje smo imali 

gosta predavača savjetodavnog gospodina dr. Tomislava Sauera, on je predstavnik Uprave za 

veterinarstvo i veterinarski inspektor. Gospodin je pojasnio, da su ljubimci  stvar luksuza, i da 

se u vezi njih, njihove kastracije, svega toga što se treba poduzeti, da se moraju držati 

primjerenih uvjeta držanja i ostalih temeljnih prava životinja, te njihova kontroliranog 

razmnožavanja, on je naglasio, da je svaki taj vlastodržac odgovoran za kućne ljubimce. 

 

Goran Šimić 

- što se tiče ovog predmeta, RH je propisala da svatko tko nabavi životinju, psa, kada isti 

navrši tri mjeseca starosti mora biti cijepljen protiv bjesnoće i mikročipiran, to je obveza 

vlasnika i trošak snosi vlasnik, RH je propisala koliko to košta, te kazne, kada vlasnik to ne 

napravi. Rezime toga je, da vlasnik životinje je isključivo odgovoran za brigu o životinji, za 

provođenje naređenih propisanih mjera cijepljenja, mikročipiranja, te je RH propisala da 

vlasnik snosi troškove koji su nabrojani. Pas je danas stvar prestiža, luksuza, nešto što košta i 

sudska praksa govori upravo to, govori da osoba ukoliko je tužena, da nije provela cijepljenje 

ili da se ne brine o životinji, a obrazloženje je da nema financijsku mogućnost da to učini, stav 

Suda je jasan, ukoliko si ne možete priuštiti da držite psa, nemojte ga ni držati u vlasništvu, 

pas se u tom slučaju izjednačava sa stvarima. Gradska uprava sa prethodnim nema apsolutno 

ništa, nadalje, vezano za sterilizaciju, Zakon o zaštiti životinja kaže da vlasnici kućnih 

ljubimaca moraju osigurati kontrolu razmnožavanja životinja pod svojim nadzorom, te moraju 

zbrinuti mladunčad tih kućnih ljubimaca, ako to ne žele snosit će troškove njihovog 

zbrinjavanja, ne Grad, nego vlasnik, a u slučaju pasa, i troškove njihove sterilizacije. 

Veterinarska stanica Valpovo svake godine po principu idući od kuće do kuće izvršava 

cijepljenje pasa, i kada vlasnih iz bilo kojeg razloga ne dozvoli cijepljenje ili čipiranje, ide 

prijava, optužni prijedlog, te joj se izdaje rješenje u čijem obrazloženju stoji da sve troškove 

snosi vlasnik životinja, ne Grad. Psi koji nisu čipirani i cijepljeni, i zateknu se na ulici bez 

nadzora, njih se zbrinjava putem ovlaštenih zbrinavatelja, u sklonište, azil za takve životinje, i 

taj trošak snosi Grad, to je obveza Grada. 

 
Bruno Čačić 

- meni je drago što ste nam izčitali ove zakonske okvire, ali mi ovdje ne govorimo o 

zakonskim okvirima, nego govorimo o Gradu i lokalnoj samoupravi, mi smo ovdje da radimo 
u interesu sugrađana, zašto im ne bi pomogli. Zakon uvažavam, slažem se sa njime, ali zašto 

Grad ne bi na ovako po meni osobno osjetljivom pitanju izašao u susret svojim sugrađanima, 

pripomoglo im, na način, da ako ne može potpuno platiti, barem da sufinancira jedan dio o 
kontroli razmnožavanja pasa i mačaka, jer ta odluka je dobra i za vlasnike pasa, i za one koji 
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nisu vlasnici pasa, jer smanjujemo s time napuštene pse, smanjujemo pritisak na azile, 

smanjujemo pritisak na financijski dio, jer ne moramo plaćati tim vanjskim veterinarskim 

stanicama koji skupljaju te pse, pa je moje pitanje zašto mi to ne bi sufinancirali? 

 
Oliver Vazdar 

- ta odluka je donesena u prošlom sazivu Gradskog vijeća, to je bilo sada 7 zahtjeva, ne 

znamo koliko bi bilo još tih zahtjeva, ne znamo koliko bi uopće taj iznos bio, ne znamo koliko 

ima pasa na području Grada Valpova, ta odluka je donesena bez da se napravila nekakva 

analiza troškova. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (9 glasova ZA, 6 glasova PROTIV) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 12. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O STAVLJANJU IZVAN SNAGE 

            ZAKLJUČKA O IZRAVNOM PRIJENOSU SJEDNICA GRADSKOG 

            VIJEĆA GRADA VALPOVA (LIVE STREAM) 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Dinko Župan – Odbor za Statut i Poslovnik je na svojoj 3. sjednici, održanoj 05. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni zaključak, te ga usvojio (2 glasa ZA, 1 glas 

PROTIV). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Igor Uranjek i 

Marko Barišić. 

 

Bruno Čačić 

- ja nisam bio u prošlom sazivu, ne mogu govoriti o političkim odlukama, pa kakve su bile i 

zašto je to doneseno, znam samo da se to povlačilo od početka ovog mandata, da je to trebalo 

biti stavljeno, ja sam za to da se stavi bilo kakvi vid, i bilo kakvi način informacije sugrađana 

na bilo koji način. Iz vašeg izlaganja ja sam razumio, da ste vi djelomično za to, ali nisam 

razumio zašto niste, osim da je politička odluka, netko je spomenuo da nije jeftino, što znači 

jeftino, ni jedan materijalni brojčani podatak nisam dobio, da bi mogao procijeniti i 

razgovarati što je jeftino ili nije jeftino, ova politička odluka je po meni osobno neozbiljna, 

što znači politička odluka?, smeta nekome što će se uživo prenositi određene sjednice, ne 

mogu vjerovati da nekome smeta, ionako će izaći sve van, pa zato me zanima što to znači 

politička odluka, kako je govornik prije toga rekao, i zašto se to ukida zbog političke odluke? 

 

Igor Uranjek 

- kada smo raspravljali o toj odluci, uvijek smo provlačili tu priču kada se stvore neki tehnički 

uvjeti, ne ulazim u rečenice političke odluke, sve ove odluke Gradskog vijeća su političke, 

tako da ne vidim u čemu je tu problem, isto tako smatram, da kada smo raspravljali o tome, 

sve sjednice Gradskog vijeća se snimaju, audio snimak svake sjednice Gradskog vijeća 

postoji, dostupan je svim vijećnicima, i vijećnici mogu nakon svake sjednice zatražiti audio 

snimak i imati ga kod sebe, ne znam po Zakonu o zaštiti osobnih podataka što sve smiju s tim 

snimkom, ali snimak je dostupan svima, i cijela sjednica Gradskog vijeća se snima, mi iz 

VNL smatramo da je to dovoljno da bude transparentno, da sve što se izreklo na sjednici 

Gradskog vijeća, ponavljam postoji audio zapis, naravno postoji i zapisnik, za koji i ovako 

smatramo da je opširan, neki vijećnici smatraju da nije čak dovoljno opširan, ali isto tako 

mislimo da je to trenutno dovoljno, osobno smatram da je taj dio nekog live stream isključivo 

zamišljen da bi poslije toga bila samo promocija nekih pojedinaca ovdje, ili nekih političkih 

stranaka, što mislim da nije mjesto ovdje, mada sve odluke koje mi donosimo jesu i bit će 
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transparentne, tako da smatram da ovo nije neki veliki pomak, da mi sada smanjujemo 

transparentnost djelovanja našeg Gradskog vijeća.  

 

Marko Barišić 

- osvrnut ću se samo na dvije stvari, prvo ovo što spominjemo kao političku odluku, nemojte 

bježati od riječi politika, mi se bavimo politikom i politika u svojoj suštini nije ništa loše, 

možda se unazad nekog vremena taj pojam politike počeo koristiti u krive svrhe i svi ju 

pogrešno percipiramo, politika je djelovanje za javno dobro, i za opći interes, tako da trebamo 

biti ponosni što se bavimo politikom, i djelujemo za dobrobit društva u kojem živimo i 

djelujemo. A druga stvar je, što se tiče ove dvije odluke, ja bi se nadovezao, ali neću o njima 

raspravljati, jer nije tema ove točke, kao ova odluka o kastriranju i sterilizaciji kućnih 

ljubimaca, tako i ova odluka za prijenos sjednica Gradskog vijeća, to je tada bilo doneseno u 

bivšem sazivu, stav gradskih vijećnika je bio takav, vijećnici su donijeli odluku koja je 

potpuno neprimjerena da egzistira kao takva, niti je u njoj definirano tko će ju provoditi, ni na 

koji način će se provesti, ni analiza troškova, taj trošak nije sporan, on je stvarno kao za ovu 

sterilizaciju pasa i mačaka, što je pročelnik rekao, nije to problem, problem bi bio kada bi 

počeli provoditi, kada bi isplaćivali te novce, koliko bi se tih ljudi javilo, ja osobno imam 

člana obitelji koji ima mali zoološki vrt, i mislim da je neprimjereno da se javni novci troše, 

da bi član moje obitelji imao 20 mačaka i 15 pasa, to je luksuz, htjeli mi to sebi priznati ili ne, 

tako ovo snimanje sjednica Gradskog vijeća, mislim da je apsolutno nepotrebno izdvajati 

javni novac da bi se prenosile sjednice Gradskog vijeća putem live stream, a već imamo niz 

mogućnosti kako će javnost sudjelovati na ovim sjednicama, i uz to sve nismo u tim 

odlukama donijeli nikakva pravila, i nikakve postulate kako će se te odluke provesti, mi smo 

donijeli odluku, to će se napraviti, tko, gdje, kako i zašto, baš ništa, i baš zbog toga, stav je 

članova VNL da takve odluke ne mogu egzistirati.    

 

Bruno Čačić 

- zahvaljujem predsjedniku i dogradonačelniku na iscrpnom objašnjenju, ali ja opet nisam to 

baš shvatio, i nemamo isto mišljenje, mislim da bilo kakav kanal sa razgovorom sa našim 

sugrađanima nije preskup, luksuz je relativan pojam, sada ćemo se opet vratiti na ono kućni 

ljubimci, luksuz je luksuz, to je relativan pojam tko kako smatra, ali ne bi o tome razgovarao. 

Mene zanima i dalja ovaj dio Odbor za Statut i Poslovnik se pozvao na neku političku odluku, 

da se to ukida, vi ste sada tu izjednačavali političke odluke, da mi sve što donesemo odluku o 

bilo čemu, da će se birati netko, to je politička odluka?, da, relativno je, a uspoređujemo dvije 

različite stvari, ako se pozivate na ukidanje, onda recite, ovu odluku ukidamo zato što nam ne 

odgovara, kao što je predsjednik Gradskog vijeća rekao, jer će se preko toga određene 

političke opcije, ili određeni članovi više predstavljati valpovačkoj javnost, to ste rekli, ako je 

to razlog za ukidanje, ukinite, ali da znamo koji je razlog, nemojmo navoditi takve paušalne 

ocjene, za koju moram i ja glasovati, a ne znam za što glasujem, mi ukidamo nešto što je 

politička odluka, zašto i zbog čega?, nije mi jasno i dalje. 

 
Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (9 glasova ZA, 6 glasova PROTIV) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- odgovor na pitanje vijećnika Tomislava Čamagajevca sa prošle sjednice, vezano oko cijene 

drveća na trgu, prije sjednice pročelnik me je izvijestio da drveće na trgu koje je sada 

posađeno u ovom projektu košta oko 330.000 kn, radi se o 34 stabla Brijesta, nešto manje od 

10.000 kn košta sa PDV jedno stablo. Ono što sam rekao na prošloj sjednici Gradskog vijeća, 

kada mi je i pitanje postavljeno, išli smo k tome da to budu dugogodišnja stabla, da ne 
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čekamo 20 godina ili 10, da bi imali hlad na novom trgu, vjerujem da su naši sugrađani 

zadovoljni što smo posadili upravo stabla koja su višegodišnja, i trg je pri završetku, vjerujem 

da su i vijećnici, i ovdje prisutna javnost, da su zadovoljni s onim što radimo. Ovim putem bi 

rekao da je projekt pri kraju, ukoliko ne bude nekih ne predviđenih stvari, a mislim da ih neće 

biti, da kroz mjesec i nešto dana bi trebali imati tehnički pregled i sve ostalo gotovo, i onda bi 

imali naravno svečano otvorenje Priče o kulturnoj ostavštini Matije Petra Katančića.  

 

………. 

 

Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 19:50 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:          PREDSJEDNIK 

             GRADSKOG VIJEĆA: 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.  Igor Uranjek 

 

 


